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	May 18, 2017
	
	Le 18 mai 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.

	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	
	
	

	BETWEEN:

Chief Steve Courtoreille on behalf of himself and the members of the Mikisew Cree First Nation

Applicant

- and -

Governor General in Council, Minister of Aboriginal Affairs and Northern Development, Minister of Finance, Minister of the Environment, Minister of Fisheries and Oceans, Minister of Transport and Minister of Natural Resources

Respondents
	
	ENTRE :

Chef Steve Courtoreille, en son propre nom et au nom des membres de la Première nation crie Mikisew

Demandeur

- et -

Gouverneur général en conseil, ministre des Affaires autochtones et du Développement du Nord, ministre des Finances, ministre de l’Environnement, ministre des Pêches et des Océans, ministre des Transports et ministre des Ressources naturelles


Intimés

	
	
	




	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-29-15, 2016 FCA 311, dated December 7, 2016, is granted with costs in the cause.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-29-15, 2016 CAF 311, daté du 7 décembre 2016, est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause.
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